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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Verkeersbordendatabank  -  Stand van zaken

Met het verdwijnen van de overbodige borden sinds de invoering van de 70 km/uur-norm 
op alle Vlaamse wegen buiten de bebouwde kom heeft de minister al aangetoond 
voorstander te zijn van een opkuis in de wirwar van Vlaamse verkeersborden. Eerder 
kondigde hij al aan dat hij een geactualiseerde verkeersbordendatabank wenst om een 
beter overzicht te hebben van (overbodige) verkeersborden. 

De verkeersbordendatabank moet worden aangevuld door de gemeenten zelf. Dit bleek 
onvoldoende gedaan te worden, waardoor de minister in mei vorig jaar aankondigde aan 
een project te werken dat onder andere het gebruik door de gemeenten moet stimuleren. 

In het kader van Radicaal Digitaal werkte de minister ook een projectvoorstel uit: een 
gemeenschappelijke databank (Vlaams en lokaal) in een Europese format (zie antwoord 
op schriftelijke vraag nr. 1083 van 4 mei 2016).

1. Kan de minister een stand van zaken geven betreffende de actualisering van de 
verkeersbordendatabank? 

2. Kan de minister een stand van zaken geven betreffende het project waaraan de 
minister werkt? 

3. Welke maatregelen heeft de minister nog genomen om gemeenten te stimuleren 
deze databank aan te vullen?

4. Hoe staat het met het publiekelijk beschikbaar maken van de databank en het 
project in het kader van Radicaal Digitaal? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 807 van 17 februari 2017
van PAUL VAN MIERT

Ik verwijs naar mijn antwoord in de Commissie Mobiliteit en Openbare Werken van 16 
maart 2017.


